
 

 

 
 

 

Poznań, 7 maja 2024 r. 

 

Interpelacja 

ws. organizacji miejsca do realizacji działalności edukacyjno-kulturalnej na Sołaczu 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 Zwracam się z uprzejmą prośbą o informację, jakie działania w najbliższym czasie ma 

zamiar podjąć miasto w zakresie organizacji miejsca do realizacji działalności edukacyjno-

kulturalnej na Sołaczu, z którego będą mogli nieodpłatnie korzystać mieszkańcy osiedla. 

 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


